
MUĞLA SITKI KOÇMAN ÜNİVERSİTESİ 

BODRUM GÜZEL SANATLAR FAKÜLTESİ 

BİRİM DANIŞMA KURULU 

Toplantı Tarihi: 02.07.2024        Toplantı No:4 

GÜNDEM: 

1-Fakültenin genel işleyişi hakkında bilgilendirme  

2-Görüş ve öneriler 

TOPLANTIYA KATILAN BİRİM DANIŞMA KURULU ÜYELERİ: 

1)Prof. Burcu Karabey 

2)Doç.F. Betül Güneşdoğdu (Raporlu) 

3)Dr. Öğr. Ezgi Deniz Alpan /Bodrum GSF Kurul Üyeleri arasından belirlenen temsilci 

4)Oğulcan Çelik /Şehir Tiyatrosu 

5)Tarık Pabuççuoğlu/Oyuncu-Şehir Tiyatrosu 

6)Erdal Demirci (Yerine Asistanı Elif Hanım)/Kale Seramik-ÜRGE 

7)Ercan Altuğ Yılmaz /Oyun Akademisi ( Yerine Asistanı Senem Aksakal) 

8)Eylem Dumruk /İlçe Gençlik ve Spor Müdürlüğü Gençlik Merkezi Müdürü 

9)Zeki Tutkan/Artpress Reklam Ajansı  

 

Fakültemiz Danışma Kurulu 02.07.2024 tarihi saat 14:00’te toplanıp gündemdeki konuları 

görüşülmüştür.  

Fakültemiz dekanı tarafından 2023-2024 bahar sömestirinde fakültemizde gerçekleştirilen tüm 

etkinlikler, akreditasyon süreçleri, akran değerlendirme çalışmaları, 2023-2024 birim 

hedeflerimiz konularında kurul üyelerine bilgilendirme yapılmıştır. 

-Bir önceki danışma kurulu toplantısında danışma kurulu üyelerinden gelen öneriler hakkında 

neler yapıldığı bilgisi verildi.  

Kurul üyelerinin görüş ve önerileri alınmıştır. Buna göre;  

- Zeki Tutkan (emekli öğretim üyesi-Artpress Reklam Ajansı), görsel iletişim derslerine 

yönelik önerilerde bulunmuştur. Öğrencilerin staj yapmalarının mesleki anlamda önemli 

olduğunu, Staj yapan öğrencilerin bilgisayar ortamında yaptıkları tasarımları uygulama 

aşamasında, örneğin; farklı malzeme üzerine uyguladıklarında sıkıntılar yaşadıklarını, 

bilgi ve deneyim sahibi olmadıklarını, müşteriden doğru brief almanın tasarım sürecinin 

tamamlanmasında önemli olduğunu, bu ve bunun gibi nedenlerle müfredatlara, eğitim 

sürecine bu konuların eklenerek derslerde işlenmesi gerektiğine dikkat çekmiş ve 

önermişlerdir.  



- Kale Seramik Temsilcisi (Erdal Beyin yerine katılan asistanı) Elif Hanım staj 

konusunda, hem öğrenciler için hem de firma için, staj çalışmasının verimli geçmesi 

için seramik alanında endüstriye yönelik çalışmak isteyen öğrencilerin staj yapmak 

üzere fabrikalara gönderilmesi gerektiği, endüstri alanında çalışman öğrencilerin 

yönlendirilmemeleri önerildi.  

- Eylem Dumruk (Gençlik Merkezi Müdürü), merkezin gençler için verimli ve kaliteli 

zaman geçirebilecekleri olanaklara sahip olduğu, tüm öğrencilerin ve özellikle de 

öğrenci topluluklarının merkez hakkında bilgilendirilerek, yönlendirilmeleri önerildi. 

Üniversitemizle ve fakültemizle daha önce ziyaretler gerçekleştiği, gençlere yönelik 

geziler planlandığı, güz döneminde de bu işbirliklerinin devam edeceğini ifade ettiler.  

 

 


